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Cafetaria
De Tumkens

vervolg van blz 11

Pas vandaag na de middag én in het
kader van circusachtige toestanden
aan de werken in de Professor
Scharpélaan, bereiken we burgemees-
ter WILLY MICHIELS.

Niet in eigen beheer.
Zaterdag was ik niet bereikbaar
wegens een stom accidentje waarbij
ik mijn neus gebroken heb, zegt de
Burgemeester en hij vervolgt : Maar
wat Morsum Magnificat geschreven
heeft, dat de gemeente de cafetaria
De Tumkens zelf gaat uitbaten klopt
niet. Er is op de dienst bij ons iemand
die gesteld heeft;  kunnen we dat zelf
niet doen, maar die denkpiste werd
niet gevolgd.  Het gaat in concessie
en met wie we de overeenkomst gaan
sluiten, dat weten we nog niet, waar-
schijnlijk aan de hoogste bieder, zoals
het altijd al verlopen is.
Volgens Morsum Magnificat lijkt de
huidige huurprijs al ruim hoog te
liggen, dat ze er nóg meer voor
kunnen vragen lijkt ons onwaarschijn-
lijk, er moeten ook nog investeringen
gebeuren want één en ander is aan
vervanging toe.

Concessie opgezegd.
Het is zo dat mijnheer D.W. zijn
concessie opgezegd heeft, er was wat
onenigheid tussen de <mede> uitbaat-
ster en de wisselwerking tussen de
mensen van de vzw en de cafetaria
was niet optimaal.
Er was een mogelijkheid om dat nu op
te zeggen nu de D.W. er uitgaat, dat
is de enige correcte uitleg beweert
Willy Michiels.

Begijnendijk
kent maar één uitbater.
Volgens WILLY MICHIELS kent
Begijnendijk maar één uitbater, maar
spreekt zichzelf tegen wanneer hij
zegt, dat nu zowel Eddy als Marina een
opzeg krijgen ?
Als de gemeente maar één persoon als
uitbater kent, waarom moet ook de
andere (onbekende) dan aangetekend
worden opgezegd ?
Roger VERDUYCKT kende de uitbaat-
ster goed en mogelijk heeft dat een
rol gespeeld in de concessie maakt
Willy Michiels duidelijk, andere bazen,

Omleiding volgens
Begijnendijkse normen,
waar was de Politie ?
Betekom /
Begijnendijk 19 februari 2007

Bij de start van de werken aan de
Aarschotsesteenweg was het een
puinhoop met de verkeersborden en
we hadden het voor deze werken al
aangegeven dat we hier voor het-
zelfde scenario zouden komen te
staan, we hadden gelijk.

adere wetten ?  We kunnen ons niet
van de indruk ontdoen, dat de
uitbaters er met een politiek duwtje
gekomen zijn en nu door een politiek
voetje gelicht worden.

Klopt niet zegt
uitbaatster Marina.
Marina B, de uitbaatster is het daar-
mee niet eens, Eddy heeft zich al op

25 mei 2005 teruggetrokken en heeft
alles aan mij overgelaten, de ge-
meente is daarvan schriftelijk op de
hoogte gebracht en ik betaal de huur
correct.
Dat er zoveel tijd is overgegaan om
nu pas op te zeggen komt mij toch
vreemd over en volgens mijn Advo-
caat kunnen ze mij nu niet zómaar
zonder geldige reden  opzeggen, daar
zit meer achter.

                    MORSE-Press VOF

Gewoon negeren.
Tijdens de 10 minuten dat we daar
post hebben gevat, hebben minstens
evenveel voertuigen het C1 bord
genegeerd, soms op een erg onver-
antwoorde manier.
Burgemeester Willy  Michiels zou de
Politie sturen, waar is de Schepen van
Openbare werken ?
                                Erik Verbeeck




